
Protokoll 
ÅRSMÖTE 230309 

 
 

1. Mötets öppnande. 
 Arne Karlsson hälsade alla välkomna till klubben och informerade om 
 vad som hänt under åter. 
 
2. Fastställande av röstlängd. 
 Röstlängden fastställdes till de närvarande medlemmarna. 
 
3.  Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 Till ordförande för mötet valdes Patrik Johansson och till sekreterare 
 Karin Bengtsson. 
 
4. Val av justeringsmän tillika rösträknare. 
 Till justeringsmän valdes Jan-Olof Lindfors och Bengt Glemander. 
 
5.  Frågan om mötet utlysts på rätt sätt. 
 Mötet godkände att mötet utlyst på rätt sätt. 
 
6. Fastställande av dagordning. 
 Mötet godkände dagordningen. 
 
7a. Styrelsens och 1Hp Moppers verksamhetsberättelse för det 
 gångna året. 
 Båda verksamhetsberättelserna lästes igenom och godkändes. 
 b. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) 
 för det gångna året. 
 Alla godkände denna punkt. 
 
8. Revisionsberättelse för det gångna året. 
 Ulf Melin läste upp revisorernas berättelse som godkändes. 
 
9. Ansvarsfrihet. 
 Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
10. Fastställande av medlemsavgift. 
 Medlemsavgiften blir oförändrat 200kr. 
 
 



 
 
 
11. Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande 
 året. 
 Styrelsens verksamhetsplan och budget gicks igenom och godkändes. 
 
12. Val av: 
 a) Ordförande för en tid av 1år. 
     Arne Karlsson omvaldes för en tid av 1år. 
 b) 2 ledamöter för en tid av 2år. 
  Nyval av Johnny Norremark. Tyvärr var det ingen som vill åta sig det 
  andra uppdraget som styrelseledamot utan den platsen blir vakant. 
 c) 2 suppleanter för en tid av 1år. 
  Omval på Jocke Berg och Bo-Göran Jönsson. 
 d) 2 revisorer och 1 revisorssuppleant för en tid av 1år. 
  Ulf Melin, Carl-Ove Lundgren (extern) omvaldes. 
  Mats Nilsson suppleant omvaldes. 
 e) Moppesektionen. 
  Omval av Lars Andersson och nyval av Bo Bengtsson. 
 f) Fastighet & materialutskott. 
  Bo-Göran Jönsson, Kent Holmgren, Bo Bengtsson och Arne Karlsson 
  samtliga omval. 
 g) Webmaster 
  Jocke Berg omvaldes. 
 h) Kafeterian 
  Omval av Inez Kok och Margaretha Lundgren. 
 i) Festkommitté 
  Omval av Inez Kok och Margareta Lundgren. 
 j) Städgruppen 
  Inez Kok och Margaretha Lundgren omvaldes. 
 k) Valberedning 
  Ingen blev vald till denna post. Styrelsen fick mandat att arbeta vidare 
  med att hitta en person till posten. 
 
13. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
 Inga förslag eller motioner hade kommit in. 
 
14. Avtackning 
 Inez Kok, Lars Andersson och Anders Bengtsson avtackades med 
 blommor för arbetet de gjort på sina tidigare uppdrag. 
 



 
 
 
 Styrelsen har beslutat att ge tacka de som gjort något extra för klubben 
 under året: Patrik Johansson, Inez Kok, Margaretha Lundgren,  
 Lars Andersson, Ole Olsson, Jan-Åke Berlin, Jocke Berg, Arne Karlsson, 
 Bo-Göran Jönsson och Johnny Norremark tackades med blommor. 
 
15. Övrigt. 
 a) Hur ska vi göra för att få med yngre i klubben? 
  Frågan lämnades till styrelsen att arbeta vidare med. 
 b) Tråkigt att så få ställer upp när det anordnas aktiviteter och när det  
  behövs funktionärer. 
 c) Till hösten fyller Moppesektionen 10år vilket kommer att firas med en 
  fest. 
 d) Önskemål om att uppdraget som ansvarig för sociala medier skall vara 
  med bland valen på årsmötet. 
 e) Nästa event vi skall ha är tillsammans med VW den 29 april 
  och till det behövs det fler funktionärer. 
 
16. Mötets avslut. 
 Patrik tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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________________________                                _________________________ 
Karin Bengtsson      Patrik Johansson 
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_________________________                               _________________________ 
Jan-Olof Lindfors      Bengt Glemander 
 
 
 


